
Charakteristika kandidátov pre voľby členov študentskej časti 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline 

pre funkčné obdobie 2022 – 2026 

Barbora Bandíková 

Som študentkou 1. stupňa vysokoškolského štúdia na Stavebnej fakulte v Žilinskej 

univerzite v Žiline , presnejšie na študijnom programe pozemné staviteľstvo. Tak ako 

chod našej školy , tak ani spokojnosť študentov mi nie je ľahostajná. Rada by som 

zastupoval vaše názory, myšlienky a problémy  v rámci Akademického senátu 

Stavebnej fakulty. 

Ing. Marek Bartko 

Volám sa Marek Bartko a som študentom druhého ročníka doktorandského štúdia v 

študijnom programe Teória a konštrukcie pozemných stavieb na Stavebnej fakulte 

Žilinskej univerzity v Žiline. Vo výskume sa venujem stavebnej fyzike v okenných 

konštrukciách. Uchádzam sa o členstvo v Akademickom senáte Stavebnej fakulty ako 

zástupca študentov z dôvodu, že sa zaujímam o dianie a chod Univerzity, ktorej 

dlhodobý vývoj mi nie je ľahostajný.  

Od začiatku doktorandského štúdia som už členom študentskej časti Akademického 

senátu Stavebnej fakulty, čo môže byť dobrým východiskovým predpokladom pre 

ďalšiu účasť. Záleží mi na tom aby sa študenti na našej fakulte cítili príjemne a 

pociťovali príjemnú a férovú atmosféru počas ich štúdia, preto chcem zastupovať Ich 

názory. Okrem tohto zastupujem záujmy našich študentov aj ako člen pracovnej 

skupiny Akreditačnej rady Žilinskej univerzity v Žiline. 

Ing. Dušan Briliak 

Som študentom 3. stupňa vysokoškolského štúdia na Stavebnej fakulte v Žilinskej 

univerzite v Žiline. Názov dizertačnej práce je Vplyv degradačných činiteľov na 

vlastnosti asfaltových zmesí. Dizertačnú prácu píšem na Katedre cestného a 

environmentálneho inžinierstva. Už počas Bakalárskeho a Inžinierskeho štúdia som 

sa venoval problematike asfaltových spojív a asfaltových zmesí.  

Zastupujem záujmy našich študentov aj ako člen pracovnej skupiny Akreditačnej rady 

Žilinskej univerzity v Žiline. Rád by som zastupoval vaše názory, myšlienky a problémy 

aj v rámci Akademického senátu Stavebnej fakulty. 

Zuzana Čeľovská 

Volám sa Zuzana Čeľovská a som študentkou druhého ročníka bakalárskeho štúdia. 

Študujem študijný program pozemné staviteľstvo v dennej forme na Stavebnej fakulte, 

na katedre pozemného staviteľstva a urbanizmu na Žilinskej univerzite v Žiline. 

Pôsobím v Akademickom senáte UNIZA a som členkou jednej z jeho pracovných 

komisií.  



O členstvo vo Fakultnom senáte Stavebnej fakulty sa uchádzam z dôvodu záujmu o 

študentský život na univerzite a pomoc študentom. Od začiatku štúdia sa zaujímam o 

potreby študentov a snažím sa poukazovať na denno-denné problémy s ktorými sa 

ako študent stretávam. 

Ing. Katarína Hodásová 

Volám sa Katarína Hodásová a som študentkou prvého ročníka doktorandského štúdia 

študijného programu Teória a konštrukcie inžinierskych stavieb na Stavebnej fakulte 

Žilinskej univerzity v Žiline. V rámci svojej dizertačnej práce sa venujem klimaticky 

adaptívnym kompozitným materiálom dopravných stavieb. 

Uchádzam sa o členstvo v Akademickom senáte Stavebnej fakulty, ako zástupca 

študentov, z dôvodu záujmu o aktuálne dianie a chod univerzity. Zároveň to vnímam 

ako  možnosť byť zodpovedným zástupcom všetkých študentov, obhajovať ich záujmy, 

podporovať ich a stáť za nimi. V mojom záujme je snažiť sa vytvoriť čo najlepšie 

prostredie pre rozvoj každého študenta počas jeho štúdia, nakoľko je to dôležité v ich 

napredovaní a raste. 

Predpoklady na reprezentatívne zastávanie tejto funkcie vychádzajú z mojich 

akademických a praktických skúseností počas môjho štúdia na Stavebnej fakulte 

Žilinskej univerzity v Žiline. 

Ing. Marek Chabada 

Volám sa Marek Chabada a som študentom prvého ročníka doktorandského štúdia v 

študijnom programe Teória a konštrukcie pozemných stavieb na Stavebnej fakulte 

Žilinskej univerzity v Žiline. Vo výskume sa venujem stavebnej fyzike a vplyvu 

vegetačných časti strešných konštrukcií a obvodových plášťov budov. Uchádzam sa o 

členstvo v Akademickom senáte Stavebnej fakulty ako zástupca študentov z dôvodu, 

že sa zaujímam o dianie a chod univerzity, ktorej dlhodobý vývoj mi nie je ľahostajný.  

Rád by som zastával záujmy našich študentov, podporoval ich v ich študijnom raste a 

dbal na to, aby sa na našej fakulte cítili príjemne a pociťovali príjemnú a priateľskú 

atmosféru počas ich štúdia. Myslím si, že je veľmi dôležité, aby si študenti bol istí tým, 

že ich zvolení predstavitelia a zástupcovia budú za nimi stáť a podporovať ich. Zároveň 

zastupujem záujmy našich študentov aj ako člen pracovnej skupiny Akreditačnej rady 

Žilinskej univerzity v Žiline. 

Ing. Miroslav Jančula 

Moje meno je Miroslav Jančula a som študentom doktorandského štúdia v študijnom 

programe teória a konštrukcie inžinierskych stavieb. Vo výskume sa venujem vplyvu 

korózie na oceľové mosty. Už počas štúdia som sa zaujímal o dianie na fakulte a 

postupne som sa zapájal do rôznych aktivít.  

Za svoju aktivitu som získal dôveru ostatných zástupcov a stal som sa predsedom 

študentskej časti nie len fakultného, ale aj univerzitného senátu. Vďaka tomu som 

mohol úspešne zastupovať študentov pri riešení mnohých problémov či už z oblasti 

vzdelávania, alebo aj zázemia študentov. S členstvom v študentskej časti 

neodmysliteľne prichádza povinnosť organizovať aktivity pre študentov, akými sú ples, 



alebo športový deň, ktorý sa mi počas môjho pôsobenia podarilo založiť. Pri 

opätovnom zvolení by som chcel odovzdať svoje bohaté skúsenosti z rokovaní s 

vedením fakulty, univerzity, ale aj ŠRVŠ, či MŠVVaŠ SR novým senátorom a pomôcť 

tak zabezpečiť kvalitné zastupovanie našich študentov. 

Lenka Lapašová 

Volám sa Lenka Lapašová a som študentkou posledného ročníka bakalárskeho štúdia 

. Študujem odbor technológia a manažment stavieb. Chcela by som sa stať členkou 

študentskej časti Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline a 

otvorene prezentovať názory študentov a predkladať možné riešenia. Veľké množstvo 

otázok spôsobila aj aktuálna situácia týkajúca sa pandémie. Otázky a konkrétne 

návrhy na zlepšenie by som aktívne prezentovala . 

Byť súčasťou akademického senátu by bolo pre mňa novou skúsenosťou .Budem 

vďačná za každý jeden hlas 

Bc. Bibiána Martinovičová 

Moje meno je Bibiána Martinovičová. Som študentkou prvého ročníka na inžinierskom 

štúdiu, na odbore inžinierske konštrukcie a dopravné stavby so špecializáciou na 

železničné staviteľstvo. Od roku 2020 som po doplnkových voľbách pôsobila v AS SVF 

pre študentskú časť a snažila sa v čo najväčšej miere zastupovať a prezentovať názory 

študentov, a byť pre študentov pravou rukou v prípade akýchkoľvek otázok a 

nejasností. Bolo by mi cťou ak by som v tom mohla pokračovať. 

Bc. Matej Prišč 

Volám sa Matej Prišč a som študentom prvého ročníka inžinierskeho štúdia na 

stavebnej fakulte Žilinskej univerzity, odbor inžinierske konštrukcie a dopravné stavby 

so zameraním na cestné staviteľstvo. Ako zástupca študentov v akademickom senáte 

by som rád hájil ich záujmy a bol im nápomocný pri riešení ich problémov. 


